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Abstract (en)
A strap magazine (19) with an automatic inertia-reel device (20) is mounted next to a support block (14) of the pallet. The strap can be pulled
freely out of said device via a clamping device (23) and the clamping device engages only after separate actuation, for example by jerking. On
the opposite side (24) of the pallet, the end (31) of the strap (18) is hooked into a hooking and tensioning device (25). The system thus provides
automatic reuse of the straps together with the pallets. <IMAGE>

Abstract (de)
Ein Spanngurtmagazin (19) mit einer selbsttätigen Feder-Rückwickeleinrichtung (20) ist neben einem Stützklotz (14) der Palette angebracht. Aus
ihm kann der Spanngurt über eine Klemmeinrichtung (23) frei herausgezogen werden und erst nach besonderer Betätigung, beispielsweise durch
Anrucken, greift die Klemmvorrichtung. Auf der gegenüberliegenden Seite (24) der Palette wird das Ende (31) des Gurtes (18) in eine Einhänge- und
Spannvorrichtung (25) eingehängt. Das System schafft also eine automatische Wiederverwertung der Gurte zusammen mit den Paletten. <IMAGE>
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